
Van onze correspondent
Den Haag - Neder-
land heeft Curaçao
formeel en langs offi-
ciële weg verzocht
onderzoek te doen
naar de uitstoot van
de Isla-raffinaderij.

Minister Jeanine Hen-
nis-Plasschaert (VVD) van
Defensie heeft dat gisteren
per brief aan de Tweede
Kamer bevestigd. De
kwestie houdt haar bezig
omdat naar Curaçao uitge-
zonden defensiemedewer-
kers die in Julianadorp wo-
nen tegenover hun vak-
bond zorgen hebben
uitgesproken over hun ge-
zondheid en die van hun
gezinsleden door de nabij-
heid van de raffinaderij.

Op 17 maart schreef zij
in reactie op een brief van
de Stichting Schoon Mi-
lieu Op Curaçao (Smoc)
van 28 november ‘het van-
uit haar verantwoordelijk-
heid als werkgever wense-
lijk te achten een onder-
zoek te laten uitvoeren
naar de uitstoot van de Is-
la’. Zij wees er op dat de
handhaving van wet- en
regelgeving op Curaçao de
verantwoordelijkheid is
van de lokale autoriteiten,
maar verklaarde zich be-
reid de Curaçaose rege-
ring te vragen het door
haar noodzakelijke geach-
te onderzoek uit te voeren.

Dat heeft Hennis-Plas-
schaert, zo blijkt uit de
brief die zij gisteren naar
de Kamer stuurde, in-
middels gedaan: ,,Ik heb
de Curaçaose autoriteiten
inmiddels verzocht onder-
zoek te doen naar de uit-
stoot van de raffinaderij.”
Opvallend is dat op geen
enkele manier verwezen
wordt naar de eventuele
betrokkenheid van mi-
nister Ronald Plasterk
(PvdA) van Koninkrijksre-
laties.

Opmerkelijk is ook dat
de bewindsvrouw de rege-
ring in Willemstad op
voorhand heeft laten we-
ten de portemonnee te wil-
len trekken om de kosten
van het in te schakelen
onderzoeksinstituut voor

haar rekening te nemen.
Het gaat daarbij om TNO,
dat eerder onderzoek heeft
gedaan naar de uitstoot

van de Isla-raffinaderij.
,,Wij zijn heel benieuwd”,
laat voorzitter Peter van
Leeuwen van Smoc desge-

vraagd weten. Van Leeu-
wen hoopt dat de Curaçao-
se regering in zal gaan op
het verzoek van Hennis-

Plasschaert. ,,Wij juichen
een onderzoek van harte
toe”, aldus de voorzitter in
een reactie.

Wel heeft Van Leeuwen
een kritische kantteke-
ning. Want als er een
onderzoek komt, dan
moeten de resultaten vol-
gens hem ook openbaar
worden gemaakt. ,,We
wachten nog steeds op de
uitslag van het onderzoek
naar de groene aanslag”. 

Ook zou een eventueel
onderzoek vooral zorgvul-
dig moeten gebeuren:
,,Het is goed om expertise
uit Nederland in te schake-
len. Je kunt niet zomaar
even wat meten.” Er zou
volgens de Smoc-voorman
een goed plan van aanpak
moeten komen en niet al-
leen in Julianadorp moe-
ten worden gemeten maar
ook in alle andere wijken
‘onder de rook’.

In afwachting van de
uitkomsten van het nieu-
we onderzoek, kunnen de-
fensiegezinnen die naar
een ander deel van het ei-
land willen verhuizen
daarvoor een financiële te-
gemoetkoming van het
ministerie krijgen. 
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Eerste vlucht naar La Romana

Luchtvaartmaatschappij
Insel Air vloog gisteren
voor het eerst naar La
Romana, de derde
bestemming in de
Dominicaanse Republiek
van de maatschappij.
Enkele genodigden waren
daarbij aanwezig. Vlnr.
Jurgen Lippinkhof, consul
Virginia de van Riet,

Edward Heerenveen, een
folkloristisch geklede
dame, Earl Balborda,
Albert Kluyver en Oscar
Derby (directeur Curacao
Civil Aviation Authority). 
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Verlies van 29 miljoen voor UTS in 2013
Van een onzer 
verslaggevers
Willemstad - Telecombe-
drijf UTS op Curaçao
heeft, tezamen met de
dochterondernemingen in
Suriname en op Sint Kitts,
afgelopen jaar een verlies
gedraaid van 29 miljoen
gulden. Zonder die twee
bedrijven zou UTS een
winst van 4,7 miljoen gul-
den gedraaid hebben, laat
het bedrijf weten.

,,Zowel Suriname als
Sint Kitts zijn twee bedrij-
ven waarvan de directie
van UTS al in 2012 aangaf
dat ze er vanaf moeten en
in het derde kwartaal van
2013 is definitief geconclu-
deerd dat ze verkocht zul-
len worden”, zo schrijft
UTS. De twee bedrijven
hebben voor een negatief
resultaat van 34 miljoen
gulden gezorgd in 2013. In
het derde kwartaal van dit

jaar wil UTS beide bedrij-
ven verkocht hebben. 

De vrijwillige ontsla-
gronde die in 2013 heeft
plaatsgevonden heeft het
bedrijf 21 miljoen gulden
gekost. Daarnaast is 62
miljoen gulden naar de
kas van de regering ge-
gaan, en is 19 miljoen gul-
den aan Bureau Telecom-
municatie, Post & Utilitei-
ten betaald. ,,Een uitgave
die op zichzelf niet bij-

draagt aan de service die
UTS haar klanten aan-
biedt.”

De inkomsten zijn in
2013 gedaald met vier pro-
cent, onder meer vanwege
een verandering in de ma-
nier waarop mensen met
elkaar communiceren
vandaag de dag. Zo wordt
er minder gebeld en wordt
er meer gebruik gemaakt
van dataverkeer om te
communiceren. 
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